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17 januari 2023 

 
Locatie SamSam 
 
19:30 – 21:30 MR vergadering  
 
 

   

1 Opening & mededelingen Mededelingen Valentien; 

• Verslag van RvT was positief, een prettige 

en open sfeer in de school. 

• Uitslag van de vitaliteitsscan zag er 

voldoende tot goed uit. Collega's krijgen een 

persoonlijk verslag. Het rapport van de 

school is in het team besproken. Het rapport 

was herkenbaar. 

• Voor – en nadelen van een continurooster 

voor leerkrachten zijn besproken in en met 

het team. We gaan het continurooster nog 

verder onderzoeken. 

• Tijdens de laatste studiedag stappen 

gemaakt richting een nieuwe taalmethode. 

Momenteel zijn er zichtzendingen van 

taalmethodes. De methodes worden 

uitgeprobeerd. Wordt het een taalmethode of 

taal aanpak? 

• Op donderdag 26 januari is er om 19.30 uur 

een informatieavond voor nieuwe ouders. 

Wie vindt het leuk om daarbij als ouder 

aanwezig te zijn? 

• Samenwerking met de CV De Wielewoalers. 

• Con Amore zal de kinderen uit groep 5 en 6 

kennis laten maken met diverse 

blaasinstrumenten. 

• De vraag vanuit ouders is of alle ouders 

weten hoe ze hun kunnen helpen met het 

leren voor een toets. Het zou helpend zijn als 

leerkrachten aangeven wat er van ouders 

verwacht wordt bij het leren van een toets. 

En hoe pak je dat aan. Zou een 

informatieavond evt. weer kunnen worden 

georganiseerd. Is het een idee om eerst een 

info avond per groep te organiseren. 

• In een infobrief (of brief in het rapport) naar 

ouders communiceren dat als ouders voor... 

mei geen bericht krijgen van de leerkracht 

hun kind overgaat naar de volgende groep.  



2 Verslag vorige vergadering Moet er een tijdspad gemaakt worden mbt het 

proces van continurooster.  

Wat doen we met groep 1 leerlingen in volgend 

schooljaar. 

 

3 Begroting 2022/2023 Kosten gaan omhoog ivm stijgende loonkosten.  

Alle vragen verzamelen mbt de begroting.  

Is het mogelijk dat de controller langskomt mbt de.  

begroting. 

Hoe groot zijn de reserves. Wat gaat hiermee 

gebeuren. 

Is het een idee om te kijken in een klein groepje te 

kijken wat we voor volgend jaar verwachten. Laten 

we dit volgend jaar gestroomlijnder aanpakken.  

Harm en Bram maken een stappenplan 

 

4  MR Reglement  MR regelement kan worden ondertekend in 

sharepoint gehangen worden. En op de website.  

Hoe gaan we de verkiezingen opzetten.  Stukje voor 

in de TamTam. Er moet een beknopt profiel komen. 

Oproep aan ouders om zich aan te melden. Mendy 

stelt zich niet verkiesbaar. Kenbaar maken wie er nu 

al in de MR zitten. Esther en Valentien pakken dit 

op.  

5 Ondersteuningsplan en 

ondersteuningsgelden 

Dit is al goedgekeurd.  

Taal in blokjes.  

Leonie heeft extra uren om kinderen met grote 

achterstanden. 

Materialen worden aangeschaft om de 

basisondersteuning op orde te krijgen. Denk hierbij 

aan een study buddy, koptelefoon, zitbal. Het moet 

eind van het kalenderjaar op zijn.  

Harm vraagt om een begroting van de zorggelden. 

Wellicht kan dit samengepakt worden bij de 

bespreking van het SOP. Dit mag op een ander 

moment terugkomen.  

6 Tussenschoolse opvang • Emmy heeft gevraagd of het bedrag van het 

overblijven van 1,75 weer naar 1,50 mag. 

• Het beeld heerst bij ouders dat er alleen 

brood gegeten mag worden tijdens het 

overblijven. Ook weten ouders niet dat er 



 
 
Speerpunten 2021/2022 
Nieuwbouw SamSam 
NPO Gelden – effect onderwijskwaliteit  
Onderwijskwaliteit – opbrengsten t.o.v. Wonderwijs en landelijk 
 
 
 

geen komkommer ed door de overblijf 

verstrekt wordt. Dit even communiceren in de 

TamTam. 

• Kan de vrijwilligersbijdrage evt omhoog. 

 

7 Schoolplan Hoeft nu niks mee 

8 Terugkoppeling GMR Er is geen GMR geweest. Bij raad van toezicht zijn 

er twee nieuwe leden er is kort kennis gemaakt.  

9 Speerpunten MR NPO gelden zijn op zijn volledig uitgeven.  

Dit komt later terug. 

In het team worden de opbrengsten van M -moment 

geëvalueerd.  

Yvonne houdt in de gaten hoe het proces rondom de 

nieuwbouw verloopt en wat de status nu is.  Het 

Sterrenbos loopt in dit proces net wat voor. Dus wij 

kunnen dit proces goed volgen. Er wordt ook 

gekeken of we een IKC kunnen worden. Valentien 

houdt dit ons op de hoogte.  

Opvang is een heel groot probleem voor ouders.  

10 Rondvraag Geen rondvraag. 

 

OV; Zou er iemand vanuit de MR aanhaken. 

Nu is er 60 procent vrijwillige bijdrage betaald. 

Hierdoor zou het kunnen zijn dat er dingen anders 

georganiseerd moeten worden.  

 


